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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
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Maastricht, 9 september 2019 
 
Betreft: Art. 47 vragen van PVM m.b.t. 11e van de 11e. 

 
 
Geacht college, 
 
Vandaag bereikte ons heel veel vragen van verontruste burgers over het antwoord van de casemanager 
evenementen m.b.t. De 11e van de 11e. 
Op onze eerdere vragen kregen wij van u het antwoord dat nieuwe evenementen georganiseerd kunnen 
worden (uiteraard vergunningsplichtig en getoetst aan de geldende voorwaarde o.a. Openbare orde en 
veiligheidsaspecten). 
Bij grootschalige evenementen zou tevens rekening worden gehouden met andere van belang zijnde 
evenementen en activiteiten. 
Verder zou er in uw ogen genoeg tijd zijn om een nieuw evenement aan te vragen volgens de geldende 
termijn van 8 weken voor aanvang. 
 
 
Hierover hebben wij enkele vragen: 
 
1. Hebt u voordat u onze vragen beantwoordde, contact gehad met de casemanager evenementen? Zo ja, 

hoe is het mogelijk dat dit antwoord dan niet strookt met het uwe? 
2. Was u niet op de hoogte dat het noodzakelijk is dat een nieuw evenement eerst aan het jaarprogramma 

moet worden toegevoegd alvorens een aanvraag voor een evenementen vergunning in te kunnen 
dienen? Zo ja, waarom staat dit dan niet in uw antwoord? 

3. Er gaat getracht worden om het 11e van de 11e feest zoveel als mogelijk op een plaats te concentreren 
(dit betekent dus dat het zowel op de Markt als op het Vrijthof niet mogelijk is een nieuw evenement te 
organiseren? Waarom, hebt u dit niet meteen gecommuniceerd met de burgers i.p.v. ze hoop te geven 
voor een Maastrichts straatfeestje? 

4. Bent u van mening dat het besluit van de Sjeng Kraft Kompenei om hun feestje te verplaatsen naar het 
MECC en uw besluit om het hierdoor te concentreren recht doet aan de wens van onze inwoners? 

5. Indien u onze mening deelt dat er rekening gehouden moet worden met de wensen van onze inwoners 
wat kan/gaat u hieraan doen, zodat deze jaarlijkse traditie niet verloren gaat?  

6. Bent uw bereid om te kijken of het mogelijk is (b.v. door inzet van meer handhaving) gelijktijdig met het 
feestje van de Sjeng Kraft Kompenei in het MECC, andere partijen de gelegenheid te geven het 
Maastrichts buiten feestje te organiseren? 

 
In afwachting van uw antwoord verblijven wij, 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Partij Veilig Maastricht, 
Tiny Meese, fractievoorzitter. 
 
 


